
Referat styremøte Gråsjøfeltet velforening 
 

 

 

Møtedato: 6. desember, 2022 kl. 19.30-20.30 
Til stede: Sigbjørn, Peik, Jan Erik, Knut, Hanne, Kurt, Ivar 
Ikke til stede:  
Referent: Ivar 
Neste møte: Tirsdag 17.01.2023 kl 19:30 

 
 

Dagsorden 
1. Godkjenning av innkalling 
2. Vinter og løyperforberedelser 
3. Økonomi, innbetalinger til vei og kontingent 
4. Annet 

 

Sak Oppf. 

Oppfølging av saker fra forrige møte: 
- Innbetalinger vei 
- Innbetalinger kontingent 
- Oppfølging av veisaker 
- Vinter- og skiforberedelser 

 

2. Vinte- og løypeforberedelser:  
Foreløpig noe snø. Lovende før julen for oppkjøring av løyper i julen. Sigbjørn 
holder kontakt med Bjørn F. for eventuell oppkjøring. 
 
Sigbjørn følger opp endringer i retningslinjer for løypekjøring (Gråhøgda rundt 
utgår) til Ivar, som oppdaterer nettsider. 
 
Hanne kan skaffe skilt til ca. kr. 900 for oppslag til løypekart og vipps. Forhører 
med kommunen om tilskudd. Settes opp på dugnad. 
Hanne følger opp. 
VIPPS nr 514354 er korrekt og fungerer. Jan Erik er administrator. Jan Erik 
bestiller VIPPS plakater, QR kode og fil for bruk i kart/oppslagstavler. 
 
Sigbjørn setter opp et forslag til e-post med info om løypene og takster for 
vippsbetaling og takst for hytteeier som ikke er i vellet. Sendes ut i begynnelsen 
av januar 2023. Sigbjørn følger opp. 
 
Jan-Erik sender søknad til Stor Elvdal kommune mht tilskudd til løypekjøringen. 
 
 

 
Sigbjørn 
 
 
Sigbjørn 
 
 
 
 
Hanne 
 
Jan Erik 
 
 
 
Sigbjørn 
 
 
Jan Erik 



3. Status for økonomi og innbetalinger til veioppgradering og 
kontingenter: 
 
Fremdeles 13 som gjenstår på veibetaling til Oddvar Doblougs-Jon Gunleiksruds-
Hans Storhaugs vei etter at purring gikk ut primo november. Det sendes ut nye 
purringer nå, sammen med en sms med påminnelse.  
 
Listen over hytter som ikke skal ha kontingent er oversendt til J. E.  
 
Faktura på kontingenter går ut nå til resterende medlemmer (103 stk.). 
 
Per-Gunnar har fått betalt for sine to fakturaer for Fjellveien, Vestlia og Østlia 
(Oddvar Doblougs-Jon Gunleiksruds-Hans Storhaugs vei). Gjelder forarbeider før 
grusing og utkjøring grus av Mobilgrus. 
 
Per Gunnar har sendt ut noen fakturaer til andelseiere for oppgradering av 
private stikkveier. Ikke alle stikkveier har blitt sendt ut pr. d.d. 
 
Refusjon av tilskudd fra vellet betales hver enkelt andelseier. Det sendes info ut 
til hver enkelt hytteeier med anmodning om opplysninger: Navn, hyttenr og 
kontonr. for tilbakebetaling av vellets bidrag. 
Sigbjørn og Jan Erik koordinerer info og utsendelse e-post pr. stikkvei som skal få 
bidrag fra velet. 
 
 

 
 
 
 
 
Jan Erik 
 
 
 
Jan Erik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sigbjørn/ Jan 
Erik 

Annet: 
Ny bru/overgang ved påskemyra og østover til Stormyra ved Gråsjøveien. 
Per Gunnar har gjort jobben med legging av rør og tilpassing med masser 
etc. så det er klart for løypekjøring. Faktura kommer, belastes løypekonto 
 
 
 

 

  
  

 


	Dagsorden

